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 Странка је суштински подељена око важног политичког питања - да ли треба да
сарађујемо са СНС или не. Као председница, била сам против коалиције са
напредњацима у централним београдским општинама и због тога сам поднела оставку.

  

  То је у петак изјавила за "Новости" Санда Рашковић Ивић, непосредно пошто је
обавестила јавност да напушта чело ДСС:   

- На изборној скупштини странке која ће бити одржана до краја године, биће отклоњена
дилема и знаћемо којим путем даље иде ДСС. Бираћемо и програм и руководство - каже
нам Рашковић Ивићева која је пре свега три дана дувала свећице на торти поводом 24.
страначког рођендана.

  

* Зашто сада подносите оставку кад је градски одбор ДСС одлучио да иде са СНС
на Врачару још пре 20 дана?

  

- И тада сам била против те одлуке. Кап је прелила чашу јер се сада и наш одбор са
Косова и Метохије побунио због сарадње са напредњацима. Опстанак јужне српске
покрајине је темељни ослонац наше политике и њихова реч је пресудила.

  

* Због чега нисте распустили одборе који вуку потезе супротне политици
руководства?
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- То би изазвало велики потрес у странци. И део Председништва подржава локалне
коалиције са СНС, па чак и неки потпредседници. И Извршни одбор странке стао је на
страну београдског одбора. У таквим условима, више не могу да водим ДСС. Зато је
важно да све демократски разрешимо.

  

* Хоћете ли поново бити кандидат за председника?

  

- Уколико неки млађи људи подрже мој политички концепт, ја ћу стати иза кандидатуре
неког од њих.

  

* Да ли очекујете подршку Милоша Јовановића о коме се спекулисало да ће вас
наследити на лидерској позицији?

  

- Првенствено мислим на њега.

  

* Значи, ако он одустане, могли бисте опет у трку?

  

- Видећемо.

  

* Не намеравате да напустите ДСС и ваш посланички клуб?

  

- Не. Остајем у странци и водићу је у техничком мандату до скупштине. Нећу да оставим
никога на цедилу.

  

* Може ли доћи до новог великог раскола у ДСС? 
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- С обзиром на дубоко неслагање, наравно да постоји ризик и од тога. Али, овај потез
сам и повукла да бих предупредила поделу. Очекујем да сви демократски прихвате
одлуке већине.

  

(Вечерње новости)

  

 3 / 3


